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Sportraad Zoersel 
Handelslei 167 
2980 Zoersel 
Tel. 03/298 07 27  
e-mail: sport@zoersel.be 
 

 
VERSLAG ALGEMENE VERGADERING SPORTRAAD 21.02.2024 
 
 

Aanwezig/Verontschuldigd: zie lijst onderaan 
 
 
1. Goedkeuring verslag vergadering 4 december 2023 
zonder opmerkingen 
 
2. Stand van zaken infrastructuurprojecten 

 
Buurtpaviljoen: naamgeving 
Momenteel doorlopen we met één aannemer een onderhandelingsprocedure. Het ziet er 
naar uit dat de bouw vóór de herfst een feit zal zijn. We bekijken of de streetworkout in hout 
eventueel al vroeger (voor de zomer) geplaatst kan worden. 
De komende weken loopt er een oproep om uw ideeën (online) in te dienen om tot een leuke 

naam te komen voor het ‘afdak’. naam gezocht voor nieuw buurtpaviljoen | gemeente & 
ocmw Zoersel Dien zeker uw idee in, tot 1 april! Van 19/4 tot 1/6 kan je stemmen op de 5 

weerhouden inzendingen. 
 
Padelproject privé-ondernemers 
De padelproject-plannen achter de terreinen van KFC Eendracht Zoersel zijn verder 
geëvolueerd. In de plaats van tennis te integreren in het project, is het plan nu om 
beachvolleybalvelden aan te leggen. Zowel KVC Zoersel als VOC Amigos dromen al langer 
van beachvolleybalvelden. In dit plaatje zouden die dromen financieel interessant 
werkelijkheid kunnen worden, al liggen ze dan wat verder van hun voordeur. 
Het voorlopige inplantingsplan gaat in de vergadering even rond. De toegangsweg langs de 
duiveltjesterreinen van KFC Eendracht Zoersel is nog een discussiepunt. 
Op een volgende sportraad zullen de initiatiefnemers hun definitieve plannen komen 
voorstellen. Pas dan zal de sportraad om een officieel advies gevraagd worden. 
Vragen/Opmerkingen vanuit de groep: 

- Naar waar zou de huidige parking kunnen uitbreiden? Dat kan richting het B-terrein. 
- Wordt er genoeg rekening gehouden met geluidsoverlast? Er is sprake van overdekte 

terreinen. Achille las dat er bepaalde ontwikkelingen zijn om het geluid te kunnen 
dempen. 

- Is er zicht op de timing van het project? Dat is niet duidelijk. Dat wordt vermoedelijk 
iets voor 2025. 

- Steven spreekt namens KFC Eendracht Zoersel als hij zegt dat het creëren van een 
toegangsweg naar een 2de parking achteraan, voor hen onbespreekbaar en 
onverdedigbaar is. Vooral uit veiligheidsoogpunt is dit een heel slecht idee. 
Daarnaast brengt dat ook veel kosten met zich mee (omheining, ballenvangers); de 
hele KFCE-site is immers omheind i.f.v. betalende toegang bij competitiematchen. 
Dit standpunt hadden zij ook al in 2012 (toen er daar sprake was van een overdekte 
tennisinfrastructuur), en werd in het gesprek met deze privé-ondernemers zo’n jaar 
geleden ook duidelijk gemaakt. 

 
Verfraaiingswerken turnzaal de Kiekeboes 
Op de planning staan: verledding verlichting, vervangen vals plafond, aanpassen 
kleedkamers en bergruimte, opfrissing parketvloer, schilderwerken, plaatsen verduistering, 
plaatsen nieuwe klimtoestellen en vernieuwen theatertechnieken. 

mailto:sport@zoersel.be
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De werken starten vanaf 11 juni 2024 en zijn eind augustus hopelijk afgerond.  
Als er lessen van Danco Movado in het gedrang komen, kijken we mee uit naar 
alternatieven. 
Vragen van Danco Movado: 

- Blijven de tapijten aan de muren hangen? Ja. Dat is enerzijds goed voor de 
akoestiek, maar zouden die eens grondig gereinigd kunnen worden? Er hangt een 
zweetgeurtje in. 

- Kunnen de ramen ook eens nagekeken worden? Bij 2 ervan hapert er iets als men ze 
wil open zetten. Ook 2 deuren in de zaal vragen nazicht. 

 
Dossier zwembad 
Het nieuwe zwembad in Lille opent in het weekend van 27-28 april 2024. Nog voor de 
paasvakantie zit Lille met Zandhoven, Kasterlee en Zoersel samen over de prijsafspraken 
voor het schoolzwemmen vanaf volgend schooljaar.  
Intussen onderzochten we ook andere alternatieven om schoolzwemmen mogelijk te maken. 
Zo is er het conceptidee van een verplaatsbare zwemcontainer die in (of in de nabijheid van) 
de scholen geplaatst kan worden. Zwemonderricht in kleine groepjes is hier mogelijk.  
We willen een werkgroep oprichten, samengesteld uit: college, scholen, sportdienst, 
diensthoofd Vrije Tijd, sportraad, om dit idee concreter mee te bekijken. Wie is vanuit de 
sportraad geïnteresseerd om hierbij aan te sluiten? Cindy, Marc en Greet zijn kandidaat. 
Cindy wenst te adviseren vanuit haar expertise als zweminstructrice: een aantal intensieve 
lessen over een korte tijdspanne geeft de beste resultaten naar leren zwemmen toe. 
Uiteraard is het onderhouden van de aangeleerde vaardigheden gedurende de verdere jaren 
ook van groot belang. Gelet dat Cindy gemeenteraadslid is, moeten we nog even bekijken of 
ze onderdeel kan uitmaken van deze werkgroep. 
Marc wil het geheel ook vooral ten behoeve van de doelgroepen mee bekijken. 
Greet is als sportleerkracht uiteraard een fel betrokken partij. 
Opmerking vanuit de groep: 

- Zoerselaars kunnen in Beerse aan verminderd tarief gaan zwemmen.  
Zet dit voldoende in de kijker om mensen aan te sporen ook in gezinsverband 
extra zwemervaring op te doen.  

 
3. Toelichting Hartveilige Sportclub 
Anne Sterkens en Joris Van der Eycken van Rode Kruis Zoersel geven een woordje uitleg. 
Ze komen de clubs warm maken om reanimatie-opleidingen aan te bieden aan hun 
(bestuurs-)leden. 
Bij het gebruik van een AED is het immers van groot belang dat je zelf kan reanimeren. 
In Zoersel is er nog maar één club officieel hartveilig volgens het label van het Rode Kruis, 
dat is KFC Eendracht Zoersel. (applausje) 
Voorwaarden om het label te behalen = 

- Zorg voor een gekeurd AED-toestel in de buurt 
- Zorg dat 10% van uw bestuursleden tweejaarlijks een opleiding volgen (1 les van 3 

uur) Ook de oudste leden zijn welkom. 
De kostprijs voor Zoerselse sportclubs voor een opleidingsavond voor maximum 15 
personen=€63/u*3 uur–50%=€94,50.  
De gemeente bouwt volop een AED-beleid uit. Daarin zijn opleidingen voor burgers en clubs  
voorzien. Geef gerust bij Nele aan als je club hier snel mee aan de slag wil. Rechtstreeks 
informeren bij het Rode Kruis kan via: vorming@zoersel.rodekruis.be.    
Vraag Danco Movado: kan een club zonder eigen accommodatie ook hartveilig worden? 
Anne Sterkens vraagt het na. 
 
4. Memorandum Sport 
Eind januari kwam een werkgroepje bijeen om een aanzet te schrijven voor een 
memorandum. Vanavond willen we die brainstorm aanvullen met nog extra inbreng vanuit de 
hele groep. 
De aanwezigen verspreiden zich 20 minuten over 5 gesprekstafels met de volgende thema’s: 

- Sportstimulering voor iedereen 

mailto:vorming@zoersel.rodekruis.be
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- Sportinfrastructuur, sportieve ruimte en zwemwater 
- Brede verenigingsondersteuning 
- Co-creatie en burgerparticipatie 
- (Boven)lokale samenwerking 

Aanstaande dinsdag 27/2 om 9 uur komt de werkgroep weer bijeen en voegen we alles 
samen. Volgende sportraad hopen we een ontwerp-memorandum te kunnen voorstellen. 
Marc herhaalt wat vorige vergadering ook gesteld werd: het belang van het behoud van de 
specifieke adviesraden per sector moet ook zeker een plaatsje krijgen in ons memorandum. 
Om af en toe ook buiten ons sporthokje te denken, lijkt het idee om de verschillende raden 
eens per jaar eens samen te brengen ook wel interessant.  
 
5. Kasverslag sportraad 2023 
Zie bijlage voor het kasverslag, met dank aan onze penningmeester, René Keysers. 
Saldo op 1/1/2024 = 2.200,08 euro. 
 
6. Planning activiteiten 

• Doorheen het jaar: promotie wandelingen i.h.k.v. de 10.000 stappen-campagne.  

De Natuurvrienden worden betrokken. Heeft jouw club ook een wandelevenement op 

de planning? Geef het ons door, we maken het mee bekend! 

• De Start 2 Run 2024 ging maandag 12/2 van start met 53 deelnemers. 

• Maak onder begeleiding kennis met de Ipitup-beweegbank aan het WZH De Buurt op 

woensdag 13/3 om 11 uur. 

• Sportkompas staat ingepland voor de 6 lagere scholen op 11, 13, 14, 15 en 25/3. 

Vraag Anne P.: hebben we zicht op wat dit in 2021 teweegbracht? Dat is jammer 

genoeg weinig meetbaar. Op het kennisplatform vind je wel heel wat data m.b.t. de 

testresultaten: sport.vlaanderen/kennisplatform/thema-sportparticipatie/db-
sportkompas/. 

• Vrijwilligersbeurs op zaterdag 30/3: geef je vacatures door vóór 1 maart. 

• Buitenspeeldag op woensdag 17/4 op het Smissepleintje met een ‘boekolympiade’.  

In het kader van de VIP 2024-campagne (Vlamingen in Parijs), een OPROEP:  

- Sportattributen/-tenues van uw club zijn welkom voor onze reizende 

photobooth, incl. fotowedstrijd met #VIP2024.  

Als je als club deze photobooth wil inzetten op een evenement ofzo: laat het 

weten aan Nele. 

- Zijn er clubs die overwegen om de uitzendingen met Vlamingen actief op de 

Olympische Spelen in hun kantine uit te zenden? Dan kunnen we dat 

gemeentelijk mee bekend maken. TTC Antonius overweegt dit wel, KFC 

Eendracht toont ook interesse. Nele zoekt even uit hoe het zit met 

uitzendrechten. 

• Gemeentelijke seniorensportdag op dinsdag 14/5 in en rond sporthal Amigos Arena 

en de Zoest. 

• Kampioenenviering 2024: datum wordt geprikt op vrijdag 24 mei 2024 in de Zoest. 

• Scholenlopen schooljaar 2024-2025: organisatie in iedere school zelf. 
 

7. Varia 
- Nele: Het aanvragen van toelating voor grote evenementen zal vanaf maart 

via een nieuwe weg (online-invulformulier) verlopen. Na de paasvakantie volgt 
er een infomoment voor alle verenigingen. 

- Nele: Tot eind februari kan je bij de gemeente nog je tussenkomst bekomen 
voor toegepaste Z-paskortingen op lidgelden ’23-’24. 

- Olivier: De wedstrijden van het EK Voetbal zullen in juni-juli opnieuw op groot 
scherm op het Sintteunisplein uitgezonden worden. Ook bij KFC Halle staat 
een groot scherm. 

- Cindy Van Paesschen heeft 8 mousse dobbelstenen te geef van telkens 1m³ 
groot. Wie heeft interesse? Nele vraagt na bij de jeugddienst. 

https://www.sport.vlaanderen/kennisplatform/thema-sportparticipatie/db-sportkompas/
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- Frank (Ikioi Dojo) heeft al een datumvoorstel voor hun karatewedstrijd in het 
najaar: zaterdag 5/10/2024. 

- Jef (Natuurvrienden) maakt reclame voor de kindertoer van 15 km op de 
Kempentrail op 30/3. Kinderen betalen maar 5 i.p.v. 15 euro. 

- Achille (WTC De Doortrappers): de bloembakken die in de Liefkenshoek 
geplaatst werden als verkeersremmer, maken het voor fietsers erg onveilig. 
I.v.m. de digitale infoborden: Achille vraagt of de vertoon-tijd van 
boodschappen verlengd kan worden? Onlangs dienden ze 6 weken op 
voorhand een aanvraag in en kregen het antwoord dat ze te laat waren? Nele 
informeert. 

- De dames van KFC Eendracht organiseren op 1 mei 2024 een 
benefietwandeling. 

 

De volgende sportraad vindt plaats op woensdag 24 april om 20 uur  
in de cafetaria van de Amigos Arena, voorafgegaan door de zaalverdeling vanaf 19 uur. 

 
aanwezig:  
Marc Somers  waarnemend voorzitter sportraad, Scabazoe 
Steven Schryvers KFC Eendracht Zoersel 
Toon van der Burgt KFC Eendracht Zoersel 
Ludo Verwulgen JC Fudoshin 
Anke De Groof  Sukhothai Gym 
Dave Van Lint  Sukhothai Gym 
Hugo De Feyter  BC Zoersel 
Romy Goossenaerts BC Zoersel 
Raymond Van den Branden BC Zoersel 
Gerd Van Keer  Omnisport Zoersel 
Eddy Raets   TTC Sint Antonius 
Kitty Busschodts BBC Zoersel 
Jonas Wittocx  WTC De trappers / De Sleepers 
Greet Wauters  sportleerkracht Beuk&Noot 
Anne Peetermans Danco Movado 
Mol Mersie  Danco Movado 
Achille Plové  WTC De Doortrappers 
Roger Van de Velde Danzoe 
Jef Joosten  WSV Natuurvrienden Zoersel 
Marc Goeman  TC De Kievit 2020 
Petra Senecaut  The Sky Is The Limit 
Walter Frans  K Antonia FC 
Paul Van Wesenbeeck gemeenteraadslid 
Alain Schaffers   K Antonia FC 
Kris Vermuyten  TC Den Otter 
Olivier Renders  TC Den Otter 
Frank Van Den Bergh Ikioi Dojo 
Willy De Peuter  Ikioi Dojo 
Jaimie Watson  geïnteresseerde burger 
Cindy Van Paesschen gemeenteraadslid 
Ivo Jennekens  AC Dal 
Bert Somers  VOC Amigos 
Olivier Rul  schepen sport 
Nele Verhoeven sportfunctionaris 
 
verontschuldigd:  
René Keysers  penningmeester sportraad, TTC Sint-Antonius Zoersel 
Ilse Geys  The Sky Is The Limit 
Marijke Kumbruck Scabazoe 
Wim De Wree  TTC Zoersel 
Francis Peeters  AC Dal 
Marc van Overveld peter vaste mountainbikeroute 
Ine Verschaeve  Dansstudio Petit Plié 
Sofie Van Hooydonk Dansstudio Petit Plié 

https://www.antwerpsekempentrail.be/
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Rudy Broeckaert KFCE Zoersel 
Fons Christiaensen Bosch Boys 
Vicky Reypens  KVC Zoersel 
Christophe Van Hoorebeeck sportleerkracht Beuk&Noot 


